
maar zal stoppen. Verder zetten we 
enorm in op meer fexibiliteit van 
onze leveranciers. Dat bestond in 
het verleden niet. Wij moesten vorig 
jaar nog honderd procent van onze 
voorraad voor het seizoen bestellen. 
Nu hebben we de mogelijkheid om 
een deel voor het seizoen te bestel-
len en een deel erin. Dat spel is heel 
recent begonnen, omdat zij door 
faillissementen hun markt uit elkaar 
zien vallen. Dat is ook iets wat wij 
alsmaar verder zullen uitrollen.”

 8 Zijn al deze veranderin-
gen uiteindelijk door 
u ingezet, of bewoog  
Macintosh al die kant op?
“Het bedrijf heeft de afge-

lopen vijf jaar te maken gehad met 
een enorme vermindering van de 
kasstroom. Dat betekent dat je min-
der kunt investeren. Maar het afknij-
pen van investeringen in marketing, 
schoenkwaliteit en nieuwe schoen-
concepten kun je maar een paar jaar 
doen. Als je hier in 2010 zat hoopte 
je waarschijnlijk dat de markt in 2011 
zou herstellen. Het bleek langer te 
duren. Bij de herfnanciering vorig 
jaar hebben wij een nieuw strate-
gisch plan met de raad van commis-
sarissen en de aandeelhouders be-
sproken en een aantal beslissingen 
van daarvoor teruggedraaid.”

 9 U zei onlangs tegen ana-
listen dat u kijkt naar 
consolidatiemogelijk-
heden. Wat bedoelde u 
daarmee?

“In de schoenenbranche is op dit 
moment nog een overcapaciteit 
van 25 procent. Wij zien voor ons-
zelf wel een rol in het consolideren 
van deze markt en zijn aan het kij-
ken in welke mate wij tot strate-
gische samenwerkingen of fusies 
kunnen komen.”

 10 Als het komt 
tot een fusie 
is deze dan zo 
groot dat u de 
toestemming 

van aandeelhouders nodig heeft?

“Ja, zeker. Over het algemeen bie-
den grote partijen meer mogelijk-
heden op het gebied van kosten-
voordelen en synergie dan kleine 
partijen. Lagere kosten en synergie 
zijn cruciale factoren.

 11 De koers van 
het aandeel 
Macintosh is 
gezakt van 
acht euro 

toen u aantrad naar ruim twee 
euro nu. Zien beleggers het ver-
haal van de komende wederop-
standing van Macintosh nog niet?
Op een bepaald moment had-
den zoveel verschillende facto-
ren invloed op de resultaten dat 
wij besloten hebben voor dit jaar 
geen resultaatverwachtingen af 
te geven. Denk dan aan de desin-
vesteringen, de transformatie, de 
faillissementen in de markt, een 
warme herfst. Wij zijn ervan over-
tuigd dat het transformatieproces 
rendement gaat opleveren. Als we 
als managementteam eenmaal een 
bepaalde geloofwaardigheid heb-
ben gekregen door te tonen dat we 
doen wat we zeggen en door rea-
listische resultaatverwachtingen 
te bieden, dan moet de beurskoers 
kunnen corrigeren.”

 12    M a c i n t o s h 
is uw vijfde 
w e r k g e v e r 
in tien jaar 
na Telenet,  

de luchthaven van Brussel,  
Neckermann en Belgacom. Blijft 
u bij Macintosh langer dan in die 
andere banen?
“Ik denk dat ik iemand ben die aan-
getrokken wordt door het transfor-
matieproces. Een bestuursvoorzit-
ter heeft in principe vier jaar de tijd. 
Ik ben van plan om mijn mandaat 
uit te dienen daarna moeten we 
kijken of er voor een volgende ter-
mijn ook een transformatieproces 
aan vastgeknoopt kan worden en 
of ik voor de volgende vier jaar ook 
de juiste bestuursvoorzitter op de 
juiste plaats ben.”
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